
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 47. posiedzeniu Senatu 

w dniu 28 września 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Konstantego Radziwiłła 

Szanowny Panie Ministrze! 

Obserwowany od kilku lat exodus lekarzy z lecznictwa szpitalnego pogłębiła ustawa o sieci szpitali. Cześć 

medyków specjalizacji podstawowych (interna, chirurgia ogólna, pediatria) rozpoczęła specjalizacje 

szczegółowe w obawie o to, że ich szpital nie trafi do sieci ze względu na brak oddziałów specjalistycznych,  

a oni stracą miejsce pracy. 

Szpitale, szczególnie powiatowe, pustoszeją także dlatego, że lekarze wolą pracować w większych 

ośrodkach. Łatwiej im tam pozyskać pacjentów do prywatnych gabinetów. Szpitale często nie są w stanie 

przyciągnąć specjalistów mimo dużo wyższych płac i lepszych warunków pracy. 

W związku z powyższym proszę o odpowiedź, w jaki sposób ministerstwo planuje zmienić opisaną 

sytuację. 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 

 


